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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

София получи висока оценка за дигиталното развитие и разработването на нови технологични възможности от
Българската търговско промишлена палата (БТПП). За това признание се похвали председателят на СОС Георги
Георгиев във фейсбук. На работна среща с кмета Йорданка Фандъкова, главния архитект Здравко Здравков,
Общинската агенция за инвестиции (Sofia Investment Agency), Топлофикация-София и представ... 

Представители на Българската търговско-промишлена палата взеха участие във водещото събитие на
Асоциацията на европейските търговски палати /Европалати/ за 2022 г. - "Компас за конкурентоспособност: път
към благоприятна за бизнеса Европа", което се проведе в Брюксел в сградата на Европейския комитет на
регионите. Събитието постави фокус върху четири основни теми, за да насърчи конкурентоспособнос... 

Влизат в сила промени по проект "Нова възможност за младежка заетост", изпълняван от Агенция по заетостта,
които ще увеличат възможностите за участие на пазара на труда на бизнеса и младите хора до 29 години. В
проекта, финансиран чрез Оперативна програма "Развитие на човешките ресурси" 2014-2020, е добавена нова
дейност - "Осигуряване на заетост на лица от целевата група на длъжности, попадащи в ... 

Българската търговско-промишлена палата стартира изпълнението на проект СМАРТ по оперативна програма
"Добро управление". Целта на проекта е да се предприемат конкретни действия за постигане на партньорско
управление с активното участие на гражданите и на бизнеса на процеса на въвеждане на принципите на
кръговата икономика в индустриалната екосистема на Р. България, като един от инструментите за пр... 

Заглавие: Бизнесът с висока оценка за София за дигиталното развитие и технологиите
Дата: 31.10.2022 14:07
Медия: Столица Бг

Заглавие: Компас за конкурентоспособност – фокус на конференция на Европалати
Дата: 31.10.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Влизат в сила промени по проект "Нова възможност за младежка заетост"
Дата: 31.10.2022 11:58
Медия: Грамофона

Заглавие: БТТП стартира проект "СМАРТ - Стимулиране на производства със зелен хоризонт"
Дата: 29.10.2022 13:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Очаквано: Работодателите - за, синдикатите против стария бюджет до март 2023 г.
Дата: 31.10.2022 12:42
Медия: 24 Часа

https://stolica.bg/mestna-politika/biznesat-s-visoka-otsenka-za-sofiya-za-digitalnoto-razvitie-i-tehnologiite
https://www.bcci.bg/news/19123
https://www.gramofona.com/business-jug/vlizat-v-sila-promeni-po-proekt-nova-vazmojnost-za-mladejka-zaetost
https://3e-news.net/bg/a/view/38358/bttp-startira-proekt-smart-stimulirane-na-proizvodstva-sys-zelen-horizont
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/12944995


Само една от страните в съвета за Националния съвет за тристранно сътрудничество - синдикатите, не харесаха
предложението на служебния финансов министър Росица Велкова да внесе удължителен бюджет. Пред
синдикални и работодателски организации Велкова представи аргументите си да не внася в парламента нов
бюджет за 2023 г., а да остави възможността за това на редовен кабинет. "Бюджетът е финансов пла... 

Запазват се мерките в бюджета Удължителен бюджет предложи властта на социалните партньори. В началото на
днешното заседание на Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) финансовият министър Росица
Велкова представи аргументите на служебния кабинет, съобщава news.bg. Бюджетът е финансов план, който е
израз на управленската програма на сформирано мнозинство, подчерта Велкова. На служебно... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) започва изпълнението на проект СМАРТ по оперативна
програма "Добро управление", съобщиха от Палатата. Целта на проекта е да се предприемат конкретни действия
за постигане на партньорско управление с активното участие на гражданите и на бизнеса на процеса на
въвеждане на принципите на кръговата икономика в индустриалната екосистема на България, като ед... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Дубайската търговско-промишлена палата обяви, че ще подкрепи шестото издание на "Дубай фитнес чалъндж",
предаде информационната агенция на Обединените арабски емирства (ОАЕ) – УАМ. Организацията ще е и
официален партньор на събитието, и негов участник."Дубай фитнес чалъндж" 2022 г. започва утре и приключи на
27 ноември.Дубайската търговско-промишлена палата популяризира през този месец събитието, ... 

Четирите работодателски организации негодуват заради прекалено ниските отчисления от печалбата на
производителите на ток, които държавата събира с цел да осигури компенсации за всички небитови потребители
на електроенергия. Те демонстрираха недоволството си в гневно писмо до премиера и икономическите министри
в служебния кабинет. Според работодателите тези компенсации не са помощ от енергетиката з... 

Българският газопреносен оператор "Булгартрансгаз" ЕАД и операторът на газопреносната система на Република
Северна Македония "ГА-МА" АД ще подпишат днес споразумение за междусистемно свързване за точката
Кюстендил/Жидилово, съобщават от пресцентър на Министерството на енергетиката. Така Северна Македония ще
получи възможност за диверсификация на газовите доставки. Документът ще бъде подписан в при... 

Заглавие: В Тристранката няма съгласие за удължителен бюджет
Дата: 31.10.2022 12:19
Медия: Инфо мрежа

Заглавие: БТПП започва изпълнението на европроект за стимулиране на прехода към кръгова икономика в
България
Дата: 28.10.2022 15:42
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: УАМ: Дубайската търговско-промишлена палата ще подкрепи шестото издание на "Дубай фитнес
челъндж"
Дата: 28.10.2022 16:29
Медия: Утро Русе

Заглавие: Бизнесът иска двойно повече пари от свръхпечалбата на производителите на ток
Дата: 28.10.2022 11:55
Медия: Експерт

Заглавие: Газопреносните оператори на България и Македония подписват споразумение за междусистемна
свързаност
Дата: 31.10.2022 12:12
Медия: Строителство имоти

https://infomreja.bg/v-tristrankata-nqma-syglasie-za-udyljitelen-biudjet-121935.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/351461-btpp-zapochva-izpalnenieto-na-evroproekt-za-stimulirane-na-prehoda-kam-kragova-i
https://utroruse.com/article/865636/
https://www.expert.bg/macroview/energy/biznesyt-iska-dvojno-poveche-pari-ot-svryhpechalbata-na-proizvoditelite-na-tok-1832745.html
http://stroitelstvoimoti.com/%D0%B3%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8/


Документът ще бъде подписан в присъствието на министъра на енергетика Росен Христов, министъра на
икономиката на Република Северна Македония Крешник Бектеши и посланик Агнеса РусиБългарският
газопреносен оператор "Булгартрансгаз" ЕАД и операторът на газопреносната система на Република Северна
Македония "ГА-МА" АД ще подпишат споразумение за междусистемно свързване за точката Кюстендил/Жидилово.
Та... 

Българската компания за развитие на продажбите в технологичния сектор Out2Bound става част от глобалния
лидер и пионер в B2B продажбите MarketStar. Стойността на сделката не се разкрива, но плановете на
американската компания за развитието на българския офис и бизнес са мащабни. Очаква се до няколко години
броят на наетите у нас да нарасне десетократно и да наброява между 300 и 450 души. Какво ще ... 

Сто процента от германските компании, които развиват бизнес в България, заявяват, че биха инвестирали отново в
страната ни. Това стана ясно по време на среща на министъра на икономиката и индустрията Никола Стоянов с
представители на германския бизнес у нас, която е част от инициативата "закуска с инвеститори". На срещата
участваха представители от над 25 водещи компании от Германия. Над половина... 

В неформална среда се представят проблемите, които срещат фирмите, и се обсъждат техните потенциални
проекти. Предстоят разговори с представители на френския и американския бизнес и други, каза министър
СтояновПреговаряме с германски фирми за над 200 млн. лева нови инвестиции и до дни очакваме потвърждения
за някои от тях. До момента германските инвестиции с натрупване са близо 4 милиарда евро, а ... 

Европейските акции записаха смесени резултати в ранната търговия в понеделник, водени от спадове в
енергийния сектор и минно-добивния сектор, предаде Ройтерс. Общият европейски индекс STOXX 600 отчете спад
от 0,22 пункта, или 0,05%, до 410,54 пункта, като индексът SXPP на минно-добивните и на индустриалните
компании и индекс SXEP, обхващащ фирмите от петролната и газова индустрия, се понижиха съот... 

Японската компания "Бриджстоун" (Bridgestone), един от най-големите производители на автомобилни гуми в
света, съобщи, че търси местен купувач за руския си бизнес, тъй като иска да излезе от страната на фона на
влошените перспективи и несигурността на доставките, предаде Ройтерс, цитирана от БТА. Още през март, веднага
след руската инвазия в Украйна, компанията спря цялата си производствена дейнос... 

Заглавие: Газопреносните оператори на България и Северна Македония ще подпишат споразумение
Дата: 31.10.2022 10:55
Медия: Епицентър

Заглавие: Как 6-годишната българска компания на родения в Разлог и "шлифовал се" в Индия Теофил Шиков
привлече американски топ инвеститор?
Дата: 28.10.2022 20:20
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Всички германски компании, правещи бизнес в България, биха инвестирали отново в страната ни
Дата: 28.10.2022 16:36
Медия: Novini.site

Заглавие: Министър Стоянов: Преговаряме с германски фирми за над 200 млн. лева нови инвестиции
Дата: 28.10.2022 14:58
Медия: Епицентър

Заглавие: Европейските борси търсят посока в началото на седмицата*
Дата: 31.10.2022 13:20
Медия: Мениджър

Заглавие: Японската "Бриджстоун" търси местен купувач за руския си бизнес
Дата: 31.10.2022 13:03
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Покривите на кметствата във Велико Търново и Горна Оряховица ще произвеждат ток от слънцето

https://epicenter.bg/article/Gazoprenosnite-operatori-na-Balgariya-i-Severna-Makedoniya-shte-podpishat-sporazumenie-/297972/4/0
https://struma.bg/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-6-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%88%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D1%80/
https://novini.site/vsichki-germanski-kompanii-praveshti-biznes-v-balgariya-biha-investirali-otnovo-v-stranata-ni/
https://epicenter.bg/article/Ministar-Stoyanov--Pregovaryame-s-germanski-firmi-za-nad-200-mln--leva-novi-investitsii/297777/2/0
https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/evropeiskite-borsi-tarsat-posoka-v-nachaloto-na-sedmicata-
https://www.dotbg.bg/article/12944849
https://www.borbabg.com/2022/10/31/pokrivite-na-kmetstvata-vv-veliko-trnovo-i-gorna-oryahovitsa-shhe-proizvezhdat-tok-ot-slntseto/


Фотоволтаична електрическа централа с мощност 100 kW ще бъде изградена на покрива на административната
сграда на Община Велико Търново. Тя ще бъде свързана към вътрешната електрическа мрежа и ще допълва
нуждата от ток за собствени нужди. Обявената процедура за избор на изпълнител включва пазарни консултации, в
същината си тя е събиране на оферти и крайният срок изтича на 1 ноември. Още повече че ф... 

Проф. Гарабед МИНАСЯН 1. Постановка Бюджетно време е. Дискутират се (старите) нови бюджетни пропорции -
приходи, разходи, дефицит и т.н. Този иска едно, оня иска друго. Мераците са безчет. Старателно обаче се избягва
темата, свързана с принципите на данъчно облагане и с оценката на данъчната система. Ставките за ДДС се
дискутират оживено, предлагат се и оценяват различни варианти на облагане с ДДС... 

По данни на "Лидл България" за последните три години (2019-2021) близо 60 български компании са реализирали
своя продукция на стойност над 150 млн. лв. в европейската търговска мрежа на веригата. Драгомир Илиев,
управител "Стоково снабдяване и маркетинг" в "Лидл България", коментира как съвместното партньорство
допринася за развитието на компаниите и кои български вкусове най-често присъстват на е... 

Прогнозите за следващото тримесечие също са оптимистични През октомври 2022 г. общият показател на бизнес
климата в страната намалява с 1.7 пункта спрямо септември, сочат данните от статистиката на НСИ. Минусовите
показатели обаче НЕ засягат сектор "Строителство", където единствено е отчетен положителен темп. През
настоящия месец съставният показател "Бизнес климат в строителството" се увеличава с... 

Бизнесът и синдикатите не се разбраха за удължаването на настоящия държавен бюджетБизнесът и синдикатите
не се разбраха за удължаването на настоящия държавен бюджет. Причината е в минималната работна заплата,
която според синдикатите трябва да продължи да расте. На два пъти през тази година бяха увеличавани пенсиите.
Тъй като няма да бъде внесен Бюджет 2023, е необходим законопроект, за да може да... 

Време е за вразумяване, когато става дума за бюджета на държавата. Това заяви служебният премиер Гълъб
Донев преди днешното заседание на Министерския съвет, на което правителството ще обсъжда удължаването на
Бюджет 2022. "Колегите от Министерството на финансите разработиха няколко сценария, включително варианти
за цялостен проектобюджет за следващата година. Правителството се спря на т. нар. удъл... 

Дата: 31.10.2022 11:02
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Плосък бюджет
Дата: 31.10.2022 00:00
Медия: Дума

Заглавие: За 6 месеца българските производители бележат 44% ръст в износа
Дата: 31.10.2022 00:00
Медия: Дневник

Заглавие: НСИ: Бизнес климатът в строителството се подобрява
Дата: 31.10.2022 14:12
Медия: Строителство имоти

Заглавие: Министърът на финансите: Всички компенсации за бизнеса ще продължат
Дата: 31.10.2022 12:44
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: ОБНОВЕНА Време е за вразумяване, когато става дума за бюджета на държавата, заяви служебният
премиер Гълъб Донев
Дата: 31.10.2022 14:19
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: РС Македония ще получава 500 000 куб. метра газ дневно през България
Дата: 31.10.2022 14:18
Медия: Дебати

https://www.duma.bg/plosak-byudzhet-n265502
https://www.dnevnik.bg/biznes/companii/2022/10/31/4408788_za_6_meseca_bulgarskite_proizvoditeli_belejat_44_rust/
http://stroitelstvoimoti.com/%D0%BD%D1%81%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%BA%D0%BB%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%B2-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE/
https://trafficnews.bg/bulgaria/ministarat-finansite-vsichki-kompensatsii-biznesa-shte-260746/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/352494
https://debati.bg/rs-makedonia-shte-poluchava-500-000-kub-metra-gaz-dnevno-prez-balgaria/


Българският газопреносен оператор "Булгартрансгаз" ЕАД и операторът на газопреносната система на Република
Северна Македония "ГА-МА" АД подписаха споразумение за междусистемно свързване за точката
Кюстендил/Жидилово. Така Северна Македония ще получи възможност за диверсификация на газовите доставки,
казват от българското енергийно министерство. Документът бе подписан в присъствието на служебния ми... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Удължителен бюджет предложи властта на социалните партньори. В началото на днешното заседание на
Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) финансовият министър Росица Велкова представи
аргументите на служебния кабинет. Бюджетът е финансов план, който е израз на управленската програма на
сформирано мнозинство, подчерта Велкова. На служебно правителство е приемана само актуализация, зато... 

Все повече компании от сектора сигнализират за забавяне на търсенето заради инфлацията Докато кризата с
издръжката за живот притиска потребителите и свива разполагаемите им доходи, тазгодишният период на
празнично пазаруване едва ли ще донесе облекчение на европейските търговци на дребно, които продават всичко
– от обувки за бягане до дамски чанти, пише в анализ Ройтерс. Днес Amazon.com даде ясна ... 

"Намираме се по средата на война в Европа, безпрецедентна енергийна криза и главоломна инфлация, но
въпреки това все още се нуждаем от много работна ръка за нашите предприятия". Това е молбата за помощ от
Ларс Сандал, главен изпълнителен директор на Датската индустриална конфедерация. Най-бързото и най-
обхватно решение може да бъде търсенето на работници в чужбина (хора, наети в техните страни, ко... 

Със старта на Програмата за образователно партньорство Американска търговска камара в България (АТК)
надгражда своите отношения с две от водещите висши училища в България – Нов български университет и
Стопански факултет на Софийски университет "Св. Климент Охридски". В нейния фокус са представяне на
развитието на човешкия капитал в различни индустрии и организации. Всеки от двата университета ще ... 

Как ще функционират държавите и градовете в бъдеще? Това е основната тема на тазгодишното издание на
конференцията "Умна държава" в Берлин. И отговорът е - свързване. Град, направен от Лего, може да бъде много
ефективен. Влакът се движи навреме. Вятърните турбини произвеждат чиста енергия и, разбира се, всичко е
свързано. Истинските градове са доста по-различни. Но тук, на конгреса "Умна държава" ... 

Заглавие: В Тристранката няма съгласие за удължителен бюджет
Дата: 31.10.2022 11:35
Медия: News.bg

Заглавие: Европейските търговци на дребно са в "списъка с лоши деца" на инвеститорите тази Коледа
Дата: 31.10.2022 05:52
Медия: Класа

Заглавие: Дания тръгва на лов за чужда работна ръка
Дата: 30.10.2022 17:30
Медия: Мениджър

Заглавие: AmCham започна партньорство за образование с два български университета
Дата: 28.10.2022 15:21
Медия: Publics

Заглавие: Как ще функционират "умните" държави и градове в бъдещето?
Дата: 31.10.2022 10:30
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Без кабинет социалните плащания и минималната заплата остават замразени
Дата: 31.10.2022 14:08
Медия: Зарата

https://news.bg/politics/v-tristrankata-nyama-saglasie-za-udalzhitelen-byudzhet.html
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/456865-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%86%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%80%D0%B5%D0%B1%D0%BD%D0%BE-%D1%81%D0%B0-%D0%B2-%D1%81%D0%BF%D0%B8%D1%81%D1%8A%D0%BA%D0%B0-%D1%81-%D0%BB%D0%BE%D1%88%D0%B8-%D0%B4%D0%B5%D1%86%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%82%D0%B0%D0%B7%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B0
https://manager.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/dania-tragva-na-lov-za-chuzda-rabotna-raka
https://www.publics.bg/bg/news/32903/AmCham_%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%B0_%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%BD%D1%8C%D0%BE%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE_%D0%B7%D0%B0_%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5_%D1%81_%D0%B4%D0%B2%D0%B0_%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8_%D1%83%D0%BD%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82%D0%B0.html
https://euronewsbulgaria.com/news/5655/kak-shte-funktsionirat-umnite-durzhavi-i-gradove-v-budeshteto
https://zarata.info/%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D0%BA%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%82-%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D0%BC%D0%B8%D0%BD/


Социалните плащания са гарантирани до сформирането на ново редовно правителство, което да изготви бюджет
за догодина. Това увери вицепремиерът Лазар Лазеров по време на заседанието на Тристранния съвет. С
текстовете за удължаването на действието на Бюджет 2022 до съставянето на редовно правителство се осигуряват
възможности да продължат плащанията в социалната сфера, заяви Лазаров, цитиран от БНР.... 

Така нареченият удължителен закон за бюджета не получи одобрение от Националния съвет за тристранно
сътрудничество (НСТС). Беше подкрепен от страна на национално представителните организации на
работодателите, но не и от национално представителните организации на работниците и служителите. Това заяви
на брифинг в Министерския съвет служебният вицепремиер и министър на труда и социалната политика Л... 

Социалните партньори от Съвета за тристранно сътрудничество не се обединиха около бюджета за следващата
година на днешното си заседание. Предложената финансова рамка включва държавния бюджет и бюджетите на
ДОО и Здравната каса. Правителството получи подкрепа единствено от работодателските организации, според
които в този момент е твърде рисково държавата да остава без бюджет. Синдикатите обаче не ... 

Тристранката не прие т.нар. "Удължителен закон" за бюджетаСоциалните плащания са гарантирани до
сформирането на ново редовно правителство, което да изготви бюджет за догодина. Това увери вицепремиерът
Лазар Лазеров по време на заседанието на Тристранния съвет. С текстовете за удължаването на действието на
Бюджет 2022 до съставянето на редовно правителство се осигуряват възможности да продължат пла... 

Работодателите подкрепят удължаването на Бюджет 2022, докато представителите на работниците искат нов
законБюджет 2023 Бюджет и финанси Минимална заплата от 850 лв. ще увеличи дефицита със 700 млн. лв.
Бюджет и финанси А ще има ли "мнозинство на бюджетния разум"? Представителите на синдикалните
организации не одобриха идеята на служебното правителство за удължаване на тазгодишния бюджет до
сформир... 

185 хил. души на възраст 15-29 навършени години са незаетите и неучастващи в образование и обучениеКъм 7
септември 2021 в страната има 2 953 937 икономически активни на възраст 15 и повече навършени години, или
45,3 на сто от населението на страната. От тях 2 661 292 са заети, а 292 645 са безработни. Това показват данните
на НСИ, който уточнява, че всички данни за икономическите характеристики на... 

Заглавие: Тристранката отхвърли удължаването на бюджета
Дата: 31.10.2022 14:01
Медия: Новини.бг

Заглавие: Тристранният съвет не одобри проектобюджета за 2023 г.
Дата: 31.10.2022 13:41
Медия: E-79 News

Заглавие: Без кабинет социалните плащания и минималната заплата остават замразени
Дата: 31.10.2022 13:27
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Минималната заплата скара синдикати, бизнес и министри
Дата: 31.10.2022 13:26
Медия: Economic

Заглавие: Почти 3 млн. души (45 на сто) е икономически активното население у нас
Дата: 31.10.2022 13:16
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Червен картон за бюджета! Сериозен проблем
Дата: 31.10.2022 13:12
Медия: Агенция Стандарт

https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/746496
http://e-79.com/?p=22983
https://www.dnes.bg/politika/2022/10/31/bez-kabinet-socialnite-plashtaniia-i-minimalnata-zaplata-ostavat-zamrazeni.548887
https://www.economic.bg/bg/a/view/minimalnata-zaplata-skara-sindikati-biznes-i-ministri
https://business.dir.bg/ikonomika/pochti-3-mln-dushi-45-na-sto-e-ikonomicheski-aktivnoto-naselenie-u-nas
https://www.standartnews.com/balgariya-obshtestvo/cherven-karton-za-byudzheta-seriozen-problem-507964.html


Проектобюджетът за 2023 г. не бе одобрен от Тритстранния съвет. Социалните партньори не се обединиха около
рамката за следващата година на днешното си заседание. Предложените финанси включваха държавния бюджет
и бюджетите на ДОО и Здравната каса, съобщава БНТ. Правителството получи подкрепа единствено от
работодателските организации, според които в този момент е твърде рисково държавата да остава ... 

Образователната структура на населението у нас се подобрява, следвайки ясно изразена тенденция на
увеличение на броя и дела на населението с висше и средно образование и намаляване на броя на хората с
основно и по-ниско образование, отчитат от Националния статистически институт. Според данни на института към
септември 2021 г. броят на завършилите висше образование е 1 560.0 хил., което означава, ч... 

Обновена в 14:18 "Стигнахме до шегата, с която започнахме нашата работа като служебно правителство как Гълъб
Донев прави бюджет перо по перо". Така служебният премиер Гълъб Донев откри извънредно заседание на
служебния кабинет. На него ще бъде обсъдено удължителен закон за бюджета."Преди да започнем
обсъжданията, се налага да внесем окончателна яснота за позицията на служебното правителство по въп... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

С поскъпване от 53% на хранителните стоки в България за времето от началото на пандемията през март 2020 г.
до септември 2022 г. страната ни определено се отличава в ЕС. За общността през този период средното
поскъпване на храните е 29%, а в еврозоната – 24%. Има само две страни членки, в които храните са поскъпнали
с повече отколкото в България. В Унгария повишението е 76%, а в Литва 55%. Дори в ... 

Няма нито един съдия, определен от съдебната или от изпълнителната власт на неговата държава - изискване,
което бе спазвано строго, за да се гарантира професионализмът на съда, казва тяПреди дни Eдинният пaтeнтeн
cъд на ЕС пoтвъpди нaзнaчeниeтo нa oбщo 85 cъдии (34 пpaвнo ĸвaлифициpaни cъдии и 51 тexничecĸи
ĸвaлифициpaни cъдии), ĸoитo пoeмaт зaдължeниятa cи oт влизaнeтo в cилa нa Cпopaзyмeниeтo зa... 

Желаещите да имигрират легално в Андора ще трябва да инвестират минимум 800 000 EURПремиерът на Андора
Ксавие Еспот обяви промени в Закона за чуждестранните инвестиции, като една от тях е увеличаването на прага за
влизане в програмата за разрешение за пребиваване чрез пасивна инвестиция (закупуване на недвижим имот) от
400 000 EUR на 800 000 EUR. Също това цифровите номади и по-малките инвеститори... 

Заглавие: НСИ: Всеки четвърти у нас е висшист, 1.3% от населението е неграмотно
Дата: 31.10.2022 14:15
Медия: Мениджър

Заглавие: Донев: За "Бюджет 2023" се говори и с метафори, не винаги успешно (ВИДЕО)
Дата: 31.10.2022 13:31
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Експеримент на "24 часа" доказа: и в Западна Европа храната е по-евтина от България (Графика)
Дата: 31.10.2022 12:33
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Не всички страни в ЕС ще имат представител в Eдинния пaтeнтeн cъд, но България ще има! Съдия
Татяна Жилова пред ФАКТИ
Дата: 31.10.2022 13:14
Медия: Факти

Заглавие: "Златна виза" поскъпва двойно
Дата: 31.10.2022 11:11
Медия: Факти

Заглавие: Руснаците спряха да продават имотите си по Черноморието
Дата: 31.10.2022 09:41
Медия: Днес+

https://manager.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/nsi-vseki-chetvarti-u-nas-e-visshist-1-3-ot-naselenieto-e-negramotno
https://dariknews.bg/novini/bylgariia/donev-za-biudzhet-2023-se-govori-i-s-metafori-ne-vinagi-uspeshno-na-zhivo-2329178
https://www.dotbg.bg/article/12944369
https://fakti.bg/mnenia/726070-ne-vsichki-strani-v-es-shte-imat-predstavitel-v-edinnia-patenten-cad-no-balgaria-shte-ima-sadia-tatana-jilova-pred-fakti
https://fakti.bg/imoti/725911-zlatna-viza-poskapva-dvoino
https://dnesplus.bg/bulgaria/rusnatsite-spryaha-da-prodavat-imotite-si-po-chernomorieto_1096576


Докато имотният пазар в страната забавя темповете, в една черноморска община се случва точно обратното.
Броят на продажбите на имоти в Несебър през третото тримесечие на годината достигна 3107, като се увеличи с
над 20% на годишна база и с 6.5% на тримесечна, според данните в Агенцията по вписванията. За какви имоти
обаче става въпрос и има ли тази тенденция нещо общо с пандемията или с войната в ... 
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